
نمی ســازیم. می گویند وجه اول هر فیلم فروش اســت؛ 
این درســت ولی تمام اعضای یک خانواده که شبیه به هم 
نیستند. یک فیلم پرفروش می شــود و یک فیلم فروش 
بالایی ندارد اما تهیه کننده و مدیــر می خواهد همه فیلم ها 
شبیه هم و پرفروش شوند تا بتوانند به صورت مستمر فیلم 
بسازند. تهیه کننده باید به کارگردان ایمان داشته باشد. آقای 

ربیعی به من به عنوان یک بازیگر کمدی بابت ایفای 
یک نقش جدی ایمان داشــت و من را انتخاب 

کرد. کسی در این ۴۰ ســال به من ایمان 
نداشت که نقش جدی ایفا کنم. اما 

در این فیلم تعامل بسیار زیادی 
دیدیم که همین باعث دیده 

شــدن و موفقیت آن 
شد.

به عنوان یک بازیگر مهمترین انتقاد شما به سینمای 
این روزها و بویژه در حوزه بازیگری چیست؟

فیلم کوتاهی ساختم و یک بازیگر در آن به ایفای نقش 
پرداخته اســت که دکترای بازیگری تئاتر دارد. این خانم 
در تئاتری که کار می کردیم ۱5 نقــش را بازی کرد. روزی 
که آخرین پلان فیلم من ســاخته شــد 
به همســر من گفت دیگر مشکل 
ذهنی نــدارد زیــرا آن چه را 
در شــرافت بازیگــری 
می خواست به دست 

آورد. این دختر چهره ندارد اما ســواد دارد و مؤلف چندین 
کتاب اســت، وقتی به عنــوان بازیگر به دوســتان معرفی 
می کنم او را نمی پذیرند. وقتی فیلم کوتاه من ساخته شد، 
تمام دوســتانی که می گفتند او بازیگر نیست بخش بازی 
او را تحســین می کنند. بــه فلان بازیگر مرد یا زن ســینما 
می گویند برای نقش مورد نظر دســتی به سر و روی خود 
نزند ولی می بینیم کــه توجهی نمی کند. ایــن دختر هیچ 
تغییری در چهره خود ایجاد نکرده و چنان بازی می کند که 

تحسین برانگیز است.
تئاتری های ما در گل خاک خوابیده اند. این چیزی است 
که نادر ســلیمانی و نصرالله رادش تجربــه کردند. آخرین 
روزهای دانشگاه بود و من و نصرالله رادش گریه می کردیم که 
الان چه کار کنیم؟ با خود می گفتیم که الان مدرک دانشگاه را 
گرفتیم، بگذاریم در کوزه آبش را بخوریم؟ در بین دوستان 
هم دانشگاهی نویســنده هایی را می شناسم که چون 
معروف نیستند کسی به آن ها نگاه نمی کند. سینمایی 
که در آن نادر ســلیمانی از جوانی تا پیری فقط در 
نقش های مشــابه بازی کند، ســینمای درستی 
نیست. باید جوانان وارد سینما شوند و ریشه هنر 

این گونه رشد می کند. 

و به عنوان سوال آخر، اگر باز هم پیشنهاد 
نقش های جدی به شما بشود، می پذیرید؟

قطعا من هم اگــر فیلمنامه ســریال و یا 
فیلم ســینمایی مورد پســندم باشد، نقش 
جدی بازی می کنــم. خیلی از بازیگران طنز 
هم به سراغ فیلم های جدی رفته اند، اما این 
موضوع در سریال ها متفاوت است؛ مساله 
اینجاست که عوامل ســریال ها سه قسمت 
اول ســریال را برای مطالعه می دهند، باقی 
فیلمنامه را می گویند بعدا می دهیم و این بعد 
به بعد از امضای قرارداد می رســد و آن زمان 
حتی اگر ناراضی هم باشــی دیگر نمی توانی 

کاری انجام دهی.

اولین فیلم در اصل جدی 
برای یک بازیگر طنز. هر بازیگری 

دوست دارد این تجربه را داشته باشد 
ولی تخریب عجیبی در من ایجاد شده 

بود که این پیشنهاد را قبول نکنم. 
دوستان زیادی به من گفتند که این کار 

را انجام ندهم زیرا به واسطه کارهای 
طنز شناخته شده هستم. این جا 

سیاست من به دادم رسید
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